
              

 

Notulen jaarvergadering Dorpsbelang Wytgaard, 22 maart 2024 
 

Aanwezig van bestuur Dorpsbelang Wytgaard (DB): Menno Deelstra (voorzitter),  
Auke Tseard Jongbloed (penningmeester), Wytske Jongbloed, Nynke Rijpma, 

Erik Beek, Marlies Roorda (secretaris). 
 
Aanwezig: 30 leden en 4 niet-leden. 
 
Afmelding van: Abel Reitsma (wethouder gemeente Leeuwarden) Jennifer 

Batteram (gebiedswerker gemeente Leeuwarden), Tiny Hoedemaker (Raadslid 
CDA Leeuwarden) Rudolf Douma, Hanny Jaspers en Windel Jongbloed. 
 
1. Opening. 

Menno Deelstra opent de vergadering. In het bijzonder welkom voor Nadja 

Pijper (wijkagent in o.a. Wytgaard),  Hinke Richtsje Miedema (directeur IKC 
Roorda) en de gemeente raadsleden: Joost de Caluwe (PvdA)  en Auke 

Kleefstra (gemeente belangen)  
 

2. Vaststellen van de agenda. 
 
3. Jaarverslag  

Menno Deelstra leest het jaarverslag voor aan de vergadering. Er zijn geen 

opmerkingen naar aanleiding van het verslag. 
 

4. De werkgroepen geven een toelichting.   
 

Het Havenpypke. 
Wytske Jongbloed: Het bestuur van het Havenpypke bestaat naast Wytske uit 
Bertus Blümers en Irene Jorna. Samen met heel veel vrijwilligers zorgen ze 

ervoor dat het HP 6 keer per jaar op in totaal 334 adressen wordt bezorgd.  
 

Werkgroep sociaal. 
Wytske Jongbloed leest namens Windel Jongbloed het verslag van afgelopen 
jaar voor. Werkgroep sociaal bestaat inmiddels naast Windel uit Jannie 

Veenstra, Loes Veninga en Teatske Rienks.  
 

Werkgroep Ontwikkeling Wytgaard. 
Eelke Nutma: Afgelopen jaar is op feestelijke wijze het straatnaambordje van 
de Pier Thomas Strjitte onthuld. Het idee is om nu een straatnaambordje met 
QR voor de Fopma’s Reed te maken.  
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Verder is Eelke als werkgroep ontwikkeling samen met afgevaardigden van  
Dorpsbelang, de Twirre  en de Kaatsclub  bezig een upgrade van de gymzaal  
te realiseren. Hiervoor zijn verschillende subsidie verstrekkers 
aangeschreven. Een aantal subsidies zijn al toegezegd. De vloer zal 
vernieuwd worden, er zal een x-Wall en een  kaatsmuur gerealiseerd worden.  

 
Activiteitencommissie Pypskoft. 

Trudy Jorna:  Pypskoft heeft afgelopen jaar met behulp van subsidies weer 
diverse activiteiten voor het dorp kunnen organiseren/ ondersteunen. Trudy 
laat een PowerPoint presentatie zien met  een overzicht. Het bestuur bestaat 

momenteel uit Trudie Jorna, Acronius Roorda, Ruurd Deelstra en Arnold 
Jorna. Windel Jongbloed en Lenie Jaspers hebben het bestuur verlaten. Er 
wordt nog gezocht naar vrouwelijke versterking van de werkgroep.  

 
Herinrichting basketbalveldje. 
Jan de Groot: De projectgroep is druk bezig om de benodigde financiën bij 
elkaar te krijgen voor de herinrichting van het veldje. Verschillende subsidie 
vertrekkers zijn aangeschreven. Een gedeelte van het benodigde geld is 
inmiddels toegezegd. Maar er lopen ook nog een aantal aanvragen waar nog 
geen uitsluitsel over is.  

 
AED. 
Catrien Schuurman: De werkgroep AED organiseert binnenkort weer een 
nieuwe reanimatie/ AED cursus. Informatie hierover is te vinden in het 
Havenpypke. Ook de ‘herhalers’ zullen op korte termijn weer een uitnodiging 
ontvangen.  

 

LMK. 
Auke Tseard Jongbloed leest een brief voor namens het bestuur van LMK. 
De toneel vereniging LMK is inmiddels opgeheven . De resterende financiën 

van LMK  zijn geschonken aan het dorp als Cultureel Fonds Wytgaard. Het 
CFW wordt beheerd door het Dorpsbelang. Eenieder die woonachtig is in 
Wytgaard kan een financiële gift van max. 750,- euro aanvragen voor een 

culturele activiteit die bedoeld is voor het dorp. Drie oud (bestuurs)leden van 
LMK vormen een commissie die de aanvragen zullen beoordelen. 

 
5. Pauze. 
 
6. Vragen aan de gemeente.  

Op voorhand zijn er twee vragen voor de gemeente binnen gekomen, helaas 

is er geen afvaardiging van de gemeente aanwezig vanavond. Dorpsbelang 

heeft er inmiddels voor gezorgd dat de vragen bij de gemeente beland zijn en 

houdt de vinger aan de pols w.b. de afhandeling hiervan.  

 



              

IKC Roorda. 

Hinke Richtsje Miedema (directeur IKC Roorda): Op 12 januari heeft de 
onderwijs inspectie het onderwijs op alle standaarden  voldoende beoordeeld. 
Na een jaar hard werken samen met het team en hulp van buitenaf (wat als 
een positief traject is ervaren) is dit fantastisch nieuws! Ook de toekomst ziet 
er goed uit. De prognose is dat het aantal leerlingen de komende jaren toe 
neemt. Dat de school onder de Bisschop Möller Stichting valt en 
opleidingsplek voor studenten biedt, is tevens gunstig voor de toekomst.  

 

7. Notulen jaarvergadering 2023 (zie ook www.wytgaard.info) 
De notulen worden zonder wijzigingen goedgekeurd.  

 

8. Financieel verslag en verslag kascommissie 

Auke Tseard licht het financieel 2023 verslag toe.  

Pieter de Roos en Elke Nutma hebben als kascommissie met Auke Tseard de 
controle uitgevoerd. Het zag er prima uit en de vergadering verleent 
décharge.  

 
De kascommissie heeft een door Auke Tseard ontwikkelde checklijst gebruikt 
bij het controleren van de kas. Dit beviel goed. Mochten andere verenigingen 

ook behoefte hebben aan de checklijst, dan kunnen ze dit aangeven.   
 

Trudy Jorna: Wat valt er onder vergaderkosten?  
Auke Tseard: de maandelijkse vergaderingen bestuur, de kofje ochtenden 
van werkgroep sociaal, Ald treft Nij en bijvoorbeeld deze jaarvergadering van  
dorpsbelang.  

 
9. Verkiezing kascommissie:  
Aftredend is Eelke Nutma. Er wordt 

een nieuw lid gekozen tijdens de 

vergadering. Age Jongbloed stelt zich 

beschikbaar als nieuw lid 

kascommissie. 

De kascommissie voor het komende 
jaar bestaat uit: Pieter de Roos en 
Age Jongbloed 
 
Ter informatie: Er zal in samenspraak 

met de Twirre  en het 
kinderdagverblijf een luiercontainer 
geplaatst worden in Wytgaard.  
 
 
 



              

10. Bestuursverkiezing:  

Aftredend en niet herkiesbaar zijn: Wytske Jongbloed en Marlies Roorda. 
Menno Deelstra  bedankt Wytske en Marlies voor hun inzet! Auke Tseard 
overhandigt de aftredende bestuursleden een bedankje namens dorpsbelang.  
Nynke Rijpma zal het secretarisschap van Marlies overnemen. Het 
dorpsbelang draagt als nieuwe lid voor: Erik Beek. Erik Beek zal in de 
toekomst het penningmeesterschap van Auke Tseard overnemen.  De 
vergadering verwelkomt Erik met applaus. Dorpsbelang is nog op zoek naar 

een 5e bestuurslid. Er is inmiddels iemand benaderd, dit is nog even 
afwachten.  

 

11. Wijkagent Nadja Pijper vertelt over haar rol voor Wytgaard en 

beantwoordt vragen uit de zaal.  
Nadja is op Instagram te volgen: wijkagent_leeuwarden_zuid 

 

Geen vragen vanuit de zaal.  

 

12. Rondvraag  
Menno Deelstra:  

- Dorpsbelang heeft net het voorstel voor de verdere inrichting van de Pier 
Thomas strjitte  binnen gekregen. Deze is in te zien na de vergadering.  

- Aangaande de vele kapotte straatverlichting in Wytgaard:  

- Er is toegezegd dat in het voorjaar de nieuwe verlichting geplaats zal 
worden. 

- Dat er nu zoveel kapotte lantarenpalen zijn heeft te maken met een 
netwerkstoring van Liander en met kapotte astronomische klokjes die niet 
leverbaar zijn. Menno leest een bericht hierover voor van de 
verantwoordelijke van de gemeente Leeuwarden.  

 
- Benny Schuurman: Wat is de status van de kerk. Heeft het dorpsbelang 
invloed op wat er met het kerkgebouw gaat gebeuren als deze sluit?  

 

Menno Deelstra: We hebben hierover contact gehad met het kerkbestuur.  

Als dorpsbelang worden we sowieso in de ontwikkelingen meegenomen. 

Dorpsbelang volgt de situatie op de voet. Zodra er meer bekent is, zal dit 

met het dorp gedeeld worden.  

 

- Age Jan Jorna: Wie is er verantwoordelijk voor het onderhoud van it 
Gemaaltsje (schoonmaken/ verven)? 

 

Menno Deelstra: Bij ons weten is de ‘werkgroep it Gemaaltsje’ nooit 

opgehouden te bestaan. Anders zijn er zijn vast vrijwilligers die hierin iets 

willen betekenen.  

 

- Hinke Richtsje: De plaatsnaamborden Wytgaard aan het begin van het dorp 

missen. 



              

 

Menno Deelstra: De borden zijn als nieuwjaarstunt verwisseld met Wergea.  

De borden zijn inmiddels afgegeven bij de gemeente. Het wachten is op 

wanneer ze weer geplaatst worden.  

 
- Eelke Nutma: Hoe kan het dat het zo gepland is dat en de Weidumerdyk en 
de doorgaande weg bij Raerd gelijktijdig gestremd zijn?  

 

Menno Deelstra: Het schijn dat de ene een  gemeentelijk-  en de andere een 

provinciale weg is. Hier is de communicatie niet goed verlopen.  

 

13. Sluiting. 
Menno Deelstra bedankt de catering en iedereen voor de aanwezigheid en 
inbreng tijdens de avond en sluit de vergadering.  

 


